
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

04.12.2023  
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Dostál, Janovič, Jakubička, Plesník, 
Pernica, Matyska, Konečná 

Informace od ředitele:  
  

 Ve středu 6.12. proběhne Mikulášská nadílka a tvoření pro děti - přihlášených 24  
dětí  

 Ve čtvrtek 7.12. bude zasedat RSVP (Rada pro strategicky významné projekty) 
– bude se řešit OP JAK - mezisektorová spolupráce (řeší M. Drašar, T. Rebok a M. 
Husák, koordinuje dr. Čáp)   

 V pondělí 11.12. se od 16.00 hod. uskuteční vánoční večírek ÚVT  
 Ve středu 13.12. proběhne jednání na téma Open Science na MU s pror. 

Pospíšilovou a pror. Polčákem  
 Ve středu 13.12. odpoledne zasedání Vědecké rady 

- bude projednávat výsledky hodnocení vědy, pokud budou k dispozici  
 K dispozici budou elektronická PF  
 Informace k dárkům na konci roku – bude zakoupena polovina vín proti loňským 

rokům a obecně bude tato aktivita omezena. 
K dispozici pro každého divizního 5 vín, která mohou být použita jako poděkování  
za dlouhodobou významnou spolupráci našim partnerům. 
Ve výjimečných případech jsou na vyžádání k dispozici další vína.   

 Termín evaluace ÚVT vedením MU je 19.1. Témata určená vedením MU jsou: 
 
1. Plán dalšího postupu pro generační obměnu EIS  
2. IT infrastruktura pro výzkum – aktuální stav a výhled, vč. financování   
3. Možnosti řešení problému zdražování externích služeb (zejm. licencí)  
4. Poskytování služeb subjektům (komerční činnost)  
5. Představení strategických cílů/priorit ústavu pro rok 2024  

  
 
Informace od divizních:  
  
 
CERIT SC  

  Příprava projektu „NRP pro výzkumná data" (Národní repozitářová Platforma)  
  
 
DKSD a DITI  

 Kabel na BVV, který byl překopnut a zlomen, je opraven 
- Kolegium ředitele děkuje Lukáši Zavadilovi, který opravou strávil spoustu času  
nad rámec běžné pracovní doby.  

 Plánované rozšíření týmu o nového kabelového optika  
 Objednávka CISCO úspěšně zrealizována a fyzicky doručena na ÚVT  



  

 Došlo k nepříjemnému bezpečnostnímu incidentu – byl dostupný nezabezpečený 
ELK studenta ze skupiny Toma Reboka. 
Po nahlášení došlo obratem k uzavření přístupu, ale došlo k pokusu o vydírání 
ze strany člověka, který to nahlásil. Bude nejspíše řešeno formou trestního 
oznámení.  

 4.12. nastoupil nový síťař - David Chlapčák  
 Novější informace ke stěhování datacenter – tajemnice Bartošková je otevřená 

jednání o dlouhodbém zpřístupnění B103 jako malého provozního datového sálu,  
nejen po dobu rekonstrukce FI a do doby dokončení BioPharmaHubu, 
ale dlouhodobě.  

 Přeložení optických sítí - RMU jedná s vítězem soutěže, detaily se dozvíme 
po uzavření VŘ.  

  
 
HR  

 HR oddělení se přestěhovalo do kanceláře G118c  
 

  
DITS  

 Minulý týden dokončení projektu Unilead II – jsou z toho výstupy, které se MU 
zavázala dodržovat v rámci IT, pár základních pravidel jako asset management, 
ekologické vyřazování majetku, atd. Více se tomu budeme věnovat až v r. 2024  

 Magazín "EMko" přemigrované na cPanel webhosting   
 SMART – release nového scénáře, správa zákazů/blokací služeb studentům. 

Funkcionalita byla představena studovnám fakult, které jsou hlavním odběratelem  
 Pořád probíhá upgrade přístupových systémů (Přístupovky)  

  
 
DIS  

 V sobotu 2. 12. došlo k výpadku Oracle DB (havárie HW disku) – přepojení na 
záložní DB, následující den se podařilo obnovit provoz původního HW (ale na 
degradovaném úložišti); nový disk má být dodán v rámci supportu v úterý 5. 12.   

 Oracle Virtualizace – zatím se nepodařilo navázat externí spolupráci; nutné řešit co
 nejdříve  

 
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
  
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU      
  
 
  
  
  
  
 


